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Protokół nr 34/2025  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 16 maja 2025 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Maciej Bryś  - Przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński        - członek Zarządu 

5. Pan Piotr Kędzia  - członek Zarządu        

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel     - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Karolina Poniewiera  - p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji, 

        Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego 

         w Wieluniu  

4. Pani Iwona Wieteska    - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu 

          Dróg w Wieluniu (PZD w Wieluniu) 

5. Pani Patrycja Świtalska    - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

         Społecznych Starostwa Powiatowego 

         w Wieluniu 

6. Pani Beata Pilarczyk    - dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  

          w Wieluniu (PUP w Wieluniu)  

7. Pani Katarzyna Olejnik     - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

          Ledóchowskiej w Komornikach  
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8. Pani Emilia Łaniewska   - dyrektor Domu Pomocy Społecznej  

          w Skrzynnie (DPS w Skrzynnie) 

9. Pani Beata Korczewska    - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

         Rodzinie w Wieluniu (PCPR w Wieluniu) 

10. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

         Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

         (SPZOZ w Wieluniu) 

11. Pani Justyna Kałuziak     - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

          Kartografii, Katastru i Gospodarki  

          Nieruchomościami Starostwa   

          Powiatowego w Wieluniu 

12. Pani Bożena Krej      - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

          Powiatowego w Wieluniu 

13. Pan Sławomir Kaftan    - dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

          Wspólnych w Wieluniu (PCUW  

          w Wieluniu) 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie XXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXXII i XXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zbycie drewna pochodzącego z wycinki drzew na drogach powiatowych  

i ustalenia stawki za zbycie drewna. 

6. Zapoznanie z pismem z dnia 7 kwietnia 2025 r. dotyczącym wykonania uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu Nr LXXI/436/23 z dnia 8 września 2023 r. w sprawie 

rozpatrzenia petycji mieszkańców ul. Jesionowej w miejscowości Konopnica. 
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7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie Statutu Powiatowego Urzędu Pracy  

w Wieluniu.  

8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2024 – temat sesyjny. 

9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

za rok 2024 – temat sesyjny.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa Pani Beacie Korczewskiej Dyrektorowi Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Wieluniu do zawierania w imieniu Powiatu Wieluńskiego 

porozumień w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości 

wydatków oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej lub rodzinnego domu dziecka 

opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej oraz ich modyfikacji.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia  

do przystąpienia do realizacji projektu konkursowego „Rozbudowa i rozwój usług  

w Punkcie Interwencji Kryzysowej w Powiecie Wieluńskim” oraz udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w zakresie realizacji 

konkursu nr FELD.07.12.01-IP.01-003-/24 w ramach: Osi Priorytetowej  

VII „Fundusze Europejskie dla zatrudnienia i integracji w Łódzkiem” Działanie 

FELD 07.12 „Usługi na rzecz rodziny”. 

12. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu Nr PCPR.011-7.2025 z dnia 5 maja 2025 r. w sprawie przyznania 

dodatkowych środków na funkcjonowanie PCPR w roku 2025 w kwocie 

20 000,00 zł, z przeznaczeniem na wykonanie przeniesienia infrastruktury 

teleinformatycznej. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej do zaopiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu 

ofert na wsparcie realizacji w 2025 r. zadań zleconych przez Powiat Wieluński  

do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy  
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o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej 

w 2025 roku. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 

Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

– kontynuacja sprawy z XXXII posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia  

16 kwietnia 2025 r.  

16. Zapoznanie z informacją o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.03.2025 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 28.04.2025 r.  

17. Zapoznanie ze sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku finansowym 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu za I kwartał 

 2025 r. 

18. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek radnego Rady Powiatu w Wieluniu 

Pana Dariusza Ceglarskiego, złożony w dniu 30 kwietnia 2025 r. w sprawie 

podjęcia inicjatywy zmierzającej do nawiązania ścisłej współpracy z Komendą 

Powiatową Policji w Wieluniu w zakresie poprawy bezpieczeństwa pracowników 

Szpitalnego Oddziału Ratunkowego w Wieluniu.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie pomieszczeń zabudowanej nieruchomości, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, 

będącej w użytkowaniu SP ZOZ w Wieluniu. 

20. Przyjęcie informacji Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu w nieruchomości 

położonej przy ul. Piłsudskiego 6, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki  

nr 290/1 i 290/2 obręb 8, miasto Wieluń, gmina Wieluń.  

21. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

w sprawie zawarcia umów najmu w nieruchomości położonej przy ul. Traugutta 

12, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki nr 184/1 i 184/2 obręb 3, miasto 

Wieluń, gmina Wieluń. 

22. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu z dnia 10 stycznia 2025 r. dotyczącego zgody na wycinkę 21 szt. 

drzew, uzupełnionego w dniu 10 kwietnia 2025 r. o dodatkowe 4 szt. drzew oraz 
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modyfikację w zakresie 5 szt. drzew znajdujących się na działce nr 184/1 i 184/2 

obręb 3, miasta Wieluń  – kontynuacja spawy z XXIII posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 31 stycznia 2025 r.  

23. Zapoznanie z pismem Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie 

zorganizowania Internatu Technikum w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie określenia kryteriów rekrutacji  

do Internatu Technikum w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu wraz z liczbą punktów 

oraz określeniem dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2024 – temat 

sesyjny. 

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie Regulaminu 

Organizacyjnego Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu.  

27. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek radnego Rady Powiatu w Wieluniu 

Pana Dariusza Ceglarskiego złożony na XV sesji Rady Powiatu w Wieluniu  

w dniu 28 kwietnia 2025 r. w sprawie przygotowania tekstu jednolitego Statutu 

Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 

28. Rozpatrzenie prośby Zarządu jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Osjakowie w sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie na nowym sztandarze 

jednostki – na jego rewersie herbu Powiatu Wieluńskiego.   

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025-2036. 

31. Sprawy bieżące.  

32. Wolne wnioski.  

33. Zamknięcie XXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pkt 1 

Otwarcie XXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył  

XXXIV posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku 

obrad. 

  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXXII i XXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zbycie drewna pochodzącego z wycinki drzew na drogach powiatowych  

i ustalenia stawki za zbycie drewna. 

6. Zapoznanie z pismem z dnia 7 kwietnia 2025 r. dotyczącym wykonania uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu Nr LXXI/436/23 z dnia 8 września 2023 r. w sprawie 

rozpatrzenia petycji mieszkańców ul. Jesionowej w miejscowości Konopnica. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie Statutu Powiatowego Urzędu Pracy  

w Wieluniu.  

8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2024 – temat sesyjny. 

9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

za rok 2024 – temat sesyjny.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa Pani Beacie Korczewskiej Dyrektorowi Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Wieluniu do zawierania w imieniu Powiatu Wieluńskiego 

porozumień w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości 

wydatków oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej lub rodzinnego domu dziecka 

opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej oraz ich modyfikacji.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia  

do przystąpienia do realizacji projektu konkursowego „Rozbudowa i rozwój usług  

w Punkcie Interwencji Kryzysowej w Powiecie Wieluńskim” oraz udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w zakresie realizacji 

konkursu nr FELD.07.12.01-IP.01-003-/24 w ramach: Osi Priorytetowej  

VII „Fundusze Europejskie dla zatrudnienia i integracji w Łódzkiem” Działanie 

FELD 07.12 „Usługi na rzecz rodziny”. 

12. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu Nr PCPR.011-7.2025 z dnia 5 maja 2025 r. w sprawie przyznania 

dodatkowych środków na funkcjonowanie PCPR w roku 2025 w kwocie 

20 000,00 zł, z przeznaczeniem na wykonanie przeniesienia infrastruktury 

teleinformatycznej. 
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13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej do zaopiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu 

ofert na wsparcie realizacji w 2025 r. zadań zleconych przez Powiat Wieluński  

do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy  

o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej 

w 2025 roku. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 

Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

– kontynuacja sprawy z XXXII posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia  

16 kwietnia 2025 r.  

16. Zapoznanie z informacją o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.03.2025 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 28.04.2025 r.  

17. Zapoznanie ze sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku finansowym 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu za I kwartał 

 2025 r. 

18. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek radnego Rady Powiatu w Wieluniu 

Pana Dariusza Ceglarskiego, złożony w dniu 30 kwietnia 2025 r. w sprawie 

podjęcia inicjatywy zmierzającej do nawiązania ścisłej współpracy z Komendą 

Powiatową Policji w Wieluniu w zakresie poprawy bezpieczeństwa pracowników 

Szpitalnego Oddziału Ratunkowego w Wieluniu.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie pomieszczeń zabudowanej nieruchomości, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, 

będącej w użytkowaniu SP ZOZ w Wieluniu. 

20. Przyjęcie informacji Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu w nieruchomości 
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położonej przy ul. Piłsudskiego 6, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki  

nr 290/1 i 290/2 obręb 8, miasto Wieluń, gmina Wieluń.  

21. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

w sprawie zawarcia umów najmu w nieruchomości położonej przy ul. Traugutta 

12, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki nr 184/1 i 184/2 obręb 3, miasto 

Wieluń, gmina Wieluń. 

22. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu z dnia 10 stycznia 2025 r. dotyczącego zgody na wycinkę 21 szt. 

drzew, uzupełnionego w dniu 10 kwietnia 2025 r. o dodatkowe 4 szt. drzew oraz 

modyfikację w zakresie 5 szt. drzew znajdujących się na działce nr 184/1 i 184/2 

obręb 3, miasta Wieluń  – kontynuacja spawy z XXIII posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 31 stycznia 2025 r.  

23. Zapoznanie z pismem Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie 

zorganizowania Internatu Technikum w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie określenia kryteriów rekrutacji  

do Internatu Technikum w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu wraz z liczbą punktów 

oraz określeniem dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2024 – temat 

sesyjny. 

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie Regulaminu 

Organizacyjnego Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu.  

27. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek radnego Rady Powiatu w Wieluniu 

Pana Dariusza Ceglarskiego złożony na XV sesji Rady Powiatu w Wieluniu  

w dniu 28 kwietnia 2025 r. w sprawie przygotowania tekstu jednolitego Statutu 

Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 

28. Rozpatrzenie prośby Zarządu jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Osjakowie w sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie na nowym sztandarze 

jednostki – na jego rewersie herbu Powiatu Wieluńskiego.   

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 
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30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025-2036. 

31. Sprawy bieżące.  

32. Wolne wnioski.  

33. Zamknięcie XXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołów z XXXII i XXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołów. 

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

protokół nr 32/2025 z XXXII posiedzenia Zarządu Powiatu oraz protokół nr 33/2025  

z XXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

drewna pochodzącego z wycinki drzew na drogach powiatowych i ustalenia stawki  

za zbycie drewna. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Iwonę 

Wieteskę – z-cę kierownika PZD w Wieluniu oraz Panią Karolinę Poniewierę  

– p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg i zapytał, na jakiej 

podstawie została wyznaczona kwota 150 zł za 1 m3.  

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że cena ta była ustalona przy poprzedniej sprzedaży drewna, ponieważ w przypadku 

wyższej wartości nie było zainteresowania, więc wtedy została obniżona z kwoty  
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180 zł za 1 m3 na kwotę 150 zł za 1 m3. Dodała, że została ona ustalona na 

podstawie informacji o cenie drewna w tartaku. Zaznaczyła, że po tej cenie udało się 

zbyć wtedy całość, stąd propozycja by nie zmieniać jej wartości. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, jakie są to 

gatunki drzew.  

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że najczęściej są to liściaste drzewa, a dokładnie klony, ponieważ takie gatunki  

są sadzone, ale również jesiony i topole. Zaznaczyła, że są to dużo mniejsze kłody 

niż poprzednio, ponieważ teraz pochodzi ono z przycinki wiosennej, więc zarówno 

gabarytowo i ilościowo jest mniej drewna.  

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu Powiatu zapytał, czy grubość tych 

drzew jest też mniejsza. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że pozostaje kwota 150,00 zł za 1 m3 

Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 323/25 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie drewna pochodzącego z wycinki 

drzew na drogach powiatowych i ustalenia stawki za zbycie drewna (głosowało   

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 323/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął punkt 5. 

 

 

Pkt 6 

Zapoznanie z pismem z dnia 7 kwietnia 2025 r. dotyczącym wykonania uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu Nr LXXI/436/23 z dnia 8 września 2023 r. w sprawie 

rozpatrzenia petycji mieszkańców ul. Jesionowej w miejscowości Konopnica. 
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Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownik PZD w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że należy 

skierować pytanie do Pana skarbnika, czy powiat jest w stanie zaplanować 

przygotowanie dokumentacji projektowej w budżecie na przyszły rok.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, na jaką kwotę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że o wartości około 70 tys. zł. Dodał, by wystosować pismo do Wójta Gminy 

Konopnica, czy gmina będzie brała udział w partycypowaniu w kosztach 

przygotowania dokumentacji w przyszłym roku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w tym roku nie 

jest możliwe ujęcie tego zadania w budżecie. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się  

z pismem w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców ul. Jesionowej  

w miejscowości Konopnica. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem z dnia 7 kwietnia 2025 r. 

dotyczącym wykonania uchwały Rady Powiatu w Wieluniu Nr LXXI/436/23 z dnia  

8 września 2023 r. w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców ul. Jesionowej  

w miejscowości Konopnica. Ponadto podjął decyzję o wystosowaniu zapytania  

do Wójta Gminy Konopnica, czy gmina będzie brała udział w partycypowaniu  

w kosztach przygotowania dokumentacji projektowej w przyszłym roku.  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął punkt 6. 

 

 

 Pkt 7 
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Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie Statutu Powiatowego Urzędu Pracy  

w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Beatę 

Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu oraz Panią Patrycję Świtalską – kierownik 

Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych oraz poprosił o przedstawienie informacji,  

co ulega zmianie i dlaczego. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu powiedziała, że została 

weszła w życie nowa ustawa. Dodała, że ustawa o promocji zatrudnienia  

i instytucjach rynku pracy licząca 150 stron i 150 artykułów zostaje zastąpiona 

dwoma przepisami prawa, jedna o rynku pracy i służbach zatrudnienia licząca 350 

stron i 460 artykułów oraz ustawa o warunkach dopuszczalności powierzenia pracy 

cudzoziemcom na terytorium Rzeczpospolitej. Podkreśliła, że w odwołanej były 

zagadnienia dotyczące bezrobotnych i cudzoziemców, obecnie są to dwie odrębne 

ustawy uchwalone 12 maja br. z mocą obowiązywania od 1 czerwca i konieczne jest 

dostosowanie statutu do bieżących dokumentów. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 324/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie Statutu Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 324/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 8 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej 

w Komornikach za rok 2024 – temat sesyjny. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią 

Katarzynę Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach oraz poprosił o wprowadzenie do sprawozdania. 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach omówiła przedmiotowe sprawozdanie. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Zgłosił się Pan Piotr Kędzia. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, ile wynosi 

powierzchnia użytkowa, a ile cała powierzchnia budynku. 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że nie pamięta dokładnie tych 

wielkości. Powiedziała, że przygotuje dokładne dane na sesję. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że 37 ton brykietu 

zostało zużyte, więc powierzchnia ogrzewana jest spora. Zapytał, czy Dom Dziecka 

zajmuje całą powierzchnię budynku. 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że tak. Zaznaczyła, że w dworku 

znajduje się strefa rekreacyjna, na okres zimowy chcieli zakręcić tam kaloryfery, ale 

hydraulicy powiedzieli, że to nie działa dobrze i najlepiej by trochę były odkręcone, 

ponieważ z części głównej ciepło przechodzi do dworku.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że w punkcie 

dotyczącym realizowanych zadań, na stronie 5 niniejszego sprawozdania nie została 

pokazana cząstka budżetu.  

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że został przedstawiony cały 

budżet w wysokości 1 mln 988 tys. zł. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, co dokładnie wchodzi 

w skład tego budżetu, dochody czy wydatki. 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że wydatki. Zaznaczyła, że jest to 

wartość zaczerpnięta z informacji Powiatowego Centrum Usług Wspólnych  

w Wieluniu, gdzie została przedstawiona wartość realizacji, czyli są to zrealizowane 

wydatki.  
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Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że nie zna tego 

dokumentu, ale uważa, że w tym sprawozdaniu należy większą uwagę skupić  

na finansach, czyli przedstawić strukturę wydatków oraz dochodów, a także ich 

korelację.  

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zapytała, czy mają zostać przedstawione dochody 

budżetowe, czy pozabudżetowe.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że wszystkie 

dochody. Dodał, że zostało przedstawione, iż został zrealizowany plan, ale nie 

wiadomo czego, czy dochodów, czy wydatków.  

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że są to wydatki. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że nie ma 

informacji o dochodach.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Zgłosił się Pan Jakub Jurdziński. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, dlaczego  

w sprawozdaniu jest podane, że jedna wychowanka nie wlicza się do stanu 

wszystkich wychowanków i czy jest to dziecko z Ukrainy.  

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że nikt nie będzie rozliczał Domu 

Dziecka, że jest przekroczenie 14 osób zgodnie z przepisami ustawy o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej i jest to tylko w tym celu. Dodała, że Wojewoda 

wyraża na piśmie zgodę, że wskazaną osobę nie wlicza się do stanu wszystkich 

wychowanków. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że pod tym 

względem.  

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że na to dziecko Dom Dziecka 

otrzymuje środki, które są przeznaczane na zmniejszenie kosztów.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził.  

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dodała, że w ewidencji musi być zaznaczone,  

że jest to obywatel Ukrainy. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że koszty będą 

znacznie mniejsze w tym roku w porównaniu do wcześniejszych okresów. Dodał,  

że jeśli mowa o wydatkach Domu Dziecka, to przedstawi Panu radnemu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jak wydatki na to 

dziecko będą wpływały na kształtowanie się miesięcznego wydatku na jednego 

wychowanka, który później Powiat obciąża stronę ukraińską. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że będzie z tym 

kłopot. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że będzie  

on zaniżał faktyczne koszty. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził.  

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zapytała, czy wszystkie dzieci pochodzące  

z Ukrainy będące ponad ustawową czternastkę, będą się wliczać. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że będą 

zaniżać koszty. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że w przeliczeniu 

na jednego wychowanka. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że środki są 

przeznaczone na zwrot kosztów, nie są dochodem. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że odbywa się 

to na zasadach refundacji. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził.  

  Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy jest to  

o wartości 100 % kosztów. 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach potwierdziła. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jest to liczone 

na tej samej zasadzie, co nasz wydatek na wychowanka, co na Ukraińca. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że wartość 

środków, które otrzymujemy pomniejszamy w całości wydatki. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, w jakiej wysokości 

są wydatki na obywatela Ukrainy.  
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Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że zostało wysłane zarządzenie, stanowiące  

o wysokości kosztów na utrzymanie tego dziecka.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania  

z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach za rok 

2024. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach za rok 2024 – temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał  ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 9  

Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie za rok 

2024 – temat sesyjny. 

 

 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Emilię 

Łaniewską – dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie oraz poprosił  

o wprowadzenie do sprawozdania za rok 2024. 

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie 

omówiła przedmiotowe sprawozdanie. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał o punkt czwarty 

przedmiotowego sprawozdania, a dokładnie o brak informacji dotyczących 

wykonania planu dochodów, natomiast domniema, że punkt pn.: „wykonanie budżetu 

na koniec 2024 roku” i kwota 11 939 002,53 zł są to wydatki. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że Dom Pomocy 

Społecznej w Skrzynnie (DPS w Skrzynnie) wykonał plan dochodów w kwocie  

9 853 476,46 zł jako jednostka realizująca swoje dochody. Dodał, że oprócz tego 

Powiat otrzymał dotację na funkcjonowanie DPS-u w Skrzynnie w kwocie 

2 102 889,60 zł. Zaznaczył, że zostało poprawnie wskazane, że wydatki DPS  
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w Skrzynnie wyniosły 11 935 002,53 zł, czyli różnica między dochodami  

a wydatkami wyniosła około 20 tys. zł, ale z zaznaczeniem, że do wydatków należą 

zrealizowane zadania inwestycyjne na kwoty 86 tys. zł i 61 tys. zł, na które środki 

zostały przeznaczone z zaoszczędzonych przez DPS w Skrzynnie w 2023 roku. 

Podkreślił, że tego nie można liczyć dlatego w zmianach w budżecie przedłożonych 

na najbliższą sesję zostaną wprowadzone zmiany polegające na „dołożeniu”  

do budżetu DPS-u kwoty 150 tys. zł z tytułu „niewykorzystanych środków wydatków 

bieżących w 2024 roku”. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zauważył, że nie powinno być 

powodu do niepokoju. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że sprawozdania 

przedstawiają pewne zaszłości, więc jeżeli mowa o latach ubiegłych, to niepokoju nie 

ma.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania  

z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie za rok 2024 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie za rok 2024 

 – temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

Pani Beacie Korczewskiej Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu do zawierania w imieniu Powiatu Wieluńskiego porozumień w sprawie 

przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków oraz kosztów 

objęcia rodziny zastępczej lub rodzinnego domu dziecka opieką koordynatora 

rodzinnej pieczy zastępczej oraz ich modyfikacji. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Beatę 

Korczewską – dyrektor PCPR w Wieluniu. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że jest to upoważnienie dla Pani dyrektor  

do podpisywania porozumień oraz aneksów w imieniu Powiatu Wieluńskiego. 

Dodała, że Pani dyrektor została zobowiązana do składania co pół roku informacji na 

temat zawartych umów.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 325/25 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Pani Beacie Korczewskiej 

Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do zawierania  

w imieniu Powiatu Wieluńskiego porozumień w sprawie przyjęcia dziecka oraz 

warunków jego pobytu i wysokości wydatków oraz kosztów objęcia rodziny 

zastępczej lub rodzinnego domu dziecka opieką koordynatora rodzinnej pieczy 

zastępczej oraz ich modyfikacji (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 325/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia  

do przystąpienia do realizacji projektu konkursowego „Rozbudowa i rozwój usług  

w Punkcie Interwencji Kryzysowej w Powiecie Wieluńskim” oraz udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w zakresie realizacji 

konkursu nr FELD.07.12.01-IP.01-003-/24 w ramach: Osi Priorytetowej  

VII „Fundusze Europejskie dla zatrudnienia i integracji w Łódzkiem” Działanie FELD 

07.12 „Usługi na rzecz rodziny”. 
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Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński pogratulował Pani dyrektor, 

że stale poszukuje nowych środków oraz napisała skuteczny wniosek. Poprosił by 

pogratulować również pracownikom i podziękować 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 326/25 w sprawie upoważnienia do przystąpienia do realizacji projektu 

konkursowego „Rozbudowa i rozwój usług w Punkcie Interwencji Kryzysowej  

w Powiecie Wieluńskim” oraz udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Wieluńskiego w zakresie realizacji konkursu nr FELD.07.12.01-IP.01-003-

/24 w ramach: Osi Priorytetowej VII „Fundusze Europejskie dla zatrudnienia  

i integracji w Łódzkiem” Działanie FELD 07.12 „Usługi na rzecz rodziny” (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 326/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Rozpatrzenie pisma Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu 

Nr PCPR.011-7.2025 z dnia 5 maja 2025 r. w sprawie przyznania dodatkowych 

środków na funkcjonowanie PCPR w roku 2025 w kwocie 20 000,00 zł,  

z przeznaczeniem na wykonanie przeniesienia infrastruktury teleinformatycznej. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział,  

że w przygotowanym projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu 
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wprowadzone jest zadanie dotyczące niniejszej sprawy w kwocie 22 tys. zł, ponieważ 

w piśmie została wskazana kwota 20 tys. zł, natomiast zgodnie z wyceną jest  

22 tys. zł. Dodał, że rozmawiał z jednym informatykiem i jest to przeszacowana 

kwota, a według niego koszt powinien być mniejszy. Zaznaczył, że została 

przeznaczona cała kwota zgodna z przedłożoną wyceną, ale to co zostanie 

zaoszczędzone, by nie zwracać, ale przeznaczyć na inne zadanie PCPR w Wieluniu. 

Nadmienił, że podobno można to zrobić taniej i w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

koszty były mniejsze. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że największym problemem jest przeniesienie centrali. Dodała, że gdyby nie trzeba 

było jej przenosić to koszty były w granicach 10 tys. zł. Powiedziała, że największy 

problem to przeniesienie instalacji, ponieważ na pierwszym piętrze jest Poradnia,  

a telefony znajdują się zarówno na parterze jak i do góry. Myślała, że jeśli będzie sieć 

internetowa, to przewody nie będą potrzebne i z tego będzie można zrezygnować, 

jednak przedstawiciele firmy Margonet powiedzieli, że kable są konieczne,  

bo wszystko będzie nimi połączone. Podkreśliła, że nie posiada w tym zakresie 

specjalistycznej wiedzy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poprosił, by Pani dyrektor 

skonsultowała z informatykiem Starostwa i porozmawiała na ten temat, bo może  

on nie ma wszystkich informacji. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

by dyrekcja porozmawiała, ale zaznaczył, że cena została ustalona na podstawie 

oferty po rozpoznaniu rynku.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, ile PCPR w Wieluniu 

posiada numerów „na zewnątrz”. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że obecnie jest jeden numer. Dodała, że w tym tkwi największy problem, co były 

niejednokrotnie zgłaszane, ponieważ do jednostki dzwonią różne osoby, głównie 

starsze z problemami, jeżeli jest prowadzona jedna rozmowa, to kolejna osoba się 

nie dodzwoni, ani pracownik nie zadzwoni nigdzie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trzeba zrobić 

kolejne IP do telefonów. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu kontynuowała,  

że zaplanowane prace obejmują oddzielne IP do każdego pokoju. Powiedziała,  



22 
 

iż problem jest duży zwłaszcza, że petenci dzwonią zarówno do Zespołu  

ds. rodzinnej pieczy zastępczej oraz do Zespołu ds. obsługi osób niepełnosprawnych 

pomimo posiadania telefonu komórkowego to i tak osoby starsze preferują ten 

stacjonarny. Podkreśliła, że najczęściej pracownicy korzystają z prywatnych 

telefonów, ponieważ w innym wypadku byłby paraliż jednostki, a petentów nie można 

zbyć tłumacząc, że jest kolejny telefon na linii. Powiedziała, że Pani kierownik może 

potwierdzić o występowaniu tego dużego problemu.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że sama próbując skontaktować się z PCPR w Wieluniu 

dzwoni na telefony prywatne. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała, że w ten 

sposób chce wykonać dojście do każdego działu.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „ za” pozytywnym rozpatrzeniem 

pisma Dyrektor PCPR w Wieluniu w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył pismo Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu  

Nr PCPR.011-7.2025 z dnia 5 maja 2025 r. w sprawie przyznania dodatkowych 

środków na funkcjonowanie PCPR w roku 2025 w kwocie 20 000,00 zł,  

z przeznaczeniem na wykonanie przeniesienia infrastruktury teleinformatycznej 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  
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Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej do zaopiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu ofert 

na wsparcie realizacji w 2025 r. zadań zleconych przez Powiat Wieluński do realizacji 

organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

 

 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

podany skład komisji. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

„za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 327/25 w sprawie powołania Komisji konkursowej do zaopiniowania ofert 

złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2025 r. zadań 

zleconych przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (głosowało  

5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 327/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  
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Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację 

zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, 

dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej w 2025 roku. 

 

 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej 

sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 328/25  w sprawie powołania komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych 

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego 

z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka 

interwencji kryzysowej w 2025 roku (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 328/25  ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

– kontynuacja sprawy z XXXII posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia  

16 kwietnia 2025 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Annę 

Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Udzielił głosu Pani dyrektor. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że zostały 

wprowadzone zmiany, które były zaproponowane przez nią i skorygowane przez 

Zarząd dotyczące poradni nefrologicznej żeby pozostała, a reszta zmian została 

zgodna z pierwszym wnioskiem. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jakie są szanse  

by poradnia nefrologiczna działała. Dodał, że ostatnio zgłosił się mieszkaniec, który 

chciałby korzystać z tej poradni. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeśli 

zostanie podpisana umowa z firmą Fresenius Nephrocare, który deklaruje, że zależy 

mu na uruchomieniu poradni. Nadmieniła, że jest problem z deficytem kadry 

lekarskiej, ponieważ po rozmowie z personelem firmy i pacjentami, wie, że mogliby 

mieć więcej pacjentów, jednak nie ma nefrologów. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, na jakim etapie  

są negocjacje z Fresenius Nephrocare. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest 

przedłożona umowa dotycząca wynajmu powierzchni na dzisiejszym Zarządzie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy te warunki  

są dogadane.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak są,  

przedłożone warunki, to są te na których zostanie podpisana umowa. Dodała,  

że próbowała wynegocjować lepsze, ale był taki moment, że firma chciała się 

wycofać, ale wie na czym polega problem z rozwojem centrum dializ i tkwi on  

w lekarzach. Podkreśliła, że gdyby byli lekarze, to centrum funkcjonowało by  5 lub0 

 7 dni w tygodniu.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 329/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu – kontynuacja sprawy z XXXII posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 16 kwietnia 2025 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 329/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt. 

 

 

Pkt 16 

Zapoznanie z informacją o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.03.2025 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 28.04.2025 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

dyrektor. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotowe 

sprawozdanie  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał z informacją  

o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.03.2025 r., sporządzoną według stanu 

księgowego na dzień 28.04.2025 r. 

 

 
Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją o stanie zobowiązań  

i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

na dzień 31.03.2025 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień  

28.04.2025 r. 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 17 

Zapoznanie ze sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku finansowym 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu za I kwartał 

 2025 r. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że w takim 

układzie jak dotychczas został przedstawiony poziom przychodów i kosztów,  

z zaznaczeniem, że są to przychody wyfakturowane za okres do końca marca 

bieżącego roku. Dodała, że nie zostały ujęte nadwykonania do I kwartału 2025 roku, 

ponieważ nie było możliwości wystawienia faktury w tym zakresie, a jest to kwota 

około 400 tys. zł. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że strata jest 

dość wysoka w stosunku do planu. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

należy się tym przejmować, ponieważ po przeanalizowaniu pierwszego kwartału roku 

poprzedniego, to była strata przekraczająca 1,5 mln zł, a wynik końcowy kształtował 

się zupełnie inaczej. Podkreśliła, że jeśli Narodowy Fundusz Zdrowia (NFZ) limituje 

umowy i z opóźnieniem płaci to, co szpital wypracuje ponad limit, a w przypadku 

usług nielimitowanych nadwykonania również wypłaca z opóźnieniem, które należą 

się jednostce, jest możliwość wyfakturowania z opóźnieniem niestety. Zaznaczyła,  

że w ciągu roku tak kształtuje się rzeczywistość, że obraz poszczególnych kwartałów 

jest często nieadekwatny na koniec roku.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Zgłosił się Pan Piotr Kędzia. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zadał pytanie dotyczące planu 

inwestycyjnego i jego stanu wykonania, co dzieje się z inwestycjami. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że większość z tych inwestycji, które zostały ujęte w planie inwestycji, jest powiązane 

z możliwościami uzyskania finansowania zewnętrznego, więc bez środków niektóre 

inwestycje nie zostaną podjęte, a są również takie, które są już w trakcie realizacji. 

Powiedziała, że jeśli o mowa o wykonanie dokumentacji, to pewnych niektórych 

wykonań nie widać do końca marca z racji terminów faktur i rozliczeń, ale jest 

dokumentacja projektowa na szyb windowy. Podkreśliła, że wymiana dźwigu, czyli 

punkt drugi niniejszego planu, będzie wykonana jeżeli pojawi się możliwość 

dofinansowania zewnętrznego, to szpital będzie chciał z niego skorzystać, natomiast 

jeżeli się ono nie pojawi, to dyrekcja nie widzi możliwości realizowania go. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zauważył, że nie zostaje ujęte  

w planie we wspomnianym punkcie jak w innych punktach, np.: 4 lub 11, iż 
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„realizacja inwestycji możliwa w przypadku uzyskania środków zewnętrznych”,  

a obecnie dowiadujemy się, że zawarła Pani w planie finansowym, a wspomina,  

że nie chce tego realizować, bo nie ma wsparcia. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że generalnie taka konstrukcja planu inwestycji nie jest oparta na żadnym szablonie 

tworzenia planu inwestycji. Dodała, że do tej pory był on wykonywany w sposób 

ogólny i szeroki, a obecnie jest podejście, żeby ujmować zadania, które są zasadne 

by je zrealizować i to pomaga przy aplikowaniu o środki zewnętrzne. Nadmieniła,  

że przeprowadza wtedy rozmowy z pracownikami, jaka jest potrzebna dokumentacja 

do każdego zadania. Kontynuowała, że plan, który przedstawia Zarządowi, można 

dopracować, by był on zmieniany, a zadania pojawiały się w nim dopiero, gdy środki 

są na nie zabezpieczone, jest w tej kwestii elastyczna i otwarta na pomysły. 

Poinformowała, że zadania, które są oznaczone, że ich realizacja możliwa przy 

środkach zewnętrznych, czyli punkty 4 i 11, są ściśle związane ze złożonymi 

wnioskami, ponieważ w przypadku pozostałych, wnioski nie są złożone i nie 

wiadomo, czy pojawią się projekty na pozyskanie środków finansowych i będzie 

można złożyć aplikację. Dodała, że nie upiera się, że ten plan jest właściwy, ale jest 

pomocny przy planowaniu, czyli w momencie gdy pojawia się realizacja ze środków 

zewnętrznych, to tam jest wniosek złożony lub trwają przygotowania do jego 

złożenia.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że wracając 

pamięcią do Zarządu podczas którego był uchwalany plan budżetu na ten rok, 

zostało wskazane, że nie ma środków na inwestycje, które są w planie inwestycji. 

Dodał, że Pani dyrektor uniknęłaby pytania ze strony radnego, gdyby plan był 

mniejszy, a powinno to funkcjonować podobnie jak w budżecie każdej jednostki 

samorządu terytorialnego, że jeżeli są pieniądze, to wtedy jest działanie i realizacja. 

Podkreślił, że posiedzenia Zarządu są na tyle często, że w każdym momencie można 

ten plan zmienić i nie stanowi to problemu, a jeśli jest on rozbudowany i jest nie  

w pełni zrealizowany, to dyrekcji się to nie podoba. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że w przeszłości zdarzały się takie sytuacje, że plan nie był realizowany w całości  

z premedytacja w pewnym zakresie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu uważa, że powinien być inaczej 

konstruowany. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że zmieni ten 

plan. Dodała, że kiedyś założenia było takie, co było powiązane z planem zamówień 

publicznych i wtedy musiały się one pokrywać, a obecnie tak nie jest, ponieważ  

w głównej mierze zmieniły się przepisy i rzeczywiście jest inaczej. Przyznała,  

że założyła, że plan ten powinien być odwzorowany z planem zamówień publicznych 

i okazało się, że nie musi, a w latach ubiegłych był. Powiedziała, że w swojej 

dokumentacji roboczej może mieć bardziej rozbudowaną wersję i do swoich celów  

ją wykorzystywać, jeśli taka wersja wprowadza w błąd. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tak jak 

zostało wspomniane wykonanie dokumentacji projektowej jest na ukończeniu,  

to można w uwagach wpisać, że szpital jest w trakcie przetargu lub jest podpisana 

umowa. Zapytał o punkt 5 wspomnianego planu dotyczącego lądowiska, jeżeli nie  

będzie to wykonane, to czy jest zagrożenie funkcjonowania SOR-u (Szpitalnego 

Oddziału Ratunkowego), który jest powiązany z lądowiskiem. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że wie,  

że szpital nie spełnia warunków, a dokumentacja projektowa jest przygotowana  

i szacowana, kosztowa wartość dostosowania lądowiska, to są olbrzymie pieniądze, 

ponad 900 tys. zł. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy kwota 560 tys. zł 

to jest kwota za mała.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest  

to za mało.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co się stanie jeśli 

tego nie wykonamy, czy mogą zamknąć obecne lądowisko. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że 

przesuwane są terminy, oczekuje również na środki z KPO (Krajowy Plan 

Odbudowy), ponieważ mają się pojawić.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie można 

wykluczyć zamknięcia. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jest 

dokumentacja, projekt. Dodała, że nie dojdzie do zamknięcia, bo musiałyby zostać 

wszystkie lądowiska zamknięte, dlatego że to lądowisko zostało wykonane 

prawidłowo i trudno mieć jakiekolwiek zarzuty. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zmieniły się 

przepisy. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, pół rok 

 po odebraniu tego zmieniły się przepisy. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy nie ma przepisów 

dostosowawczych. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że dobrze,  

że zostało odebrane. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy można tam 

obecnie lądować. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Podkreśliła, że okres dostosowawczy został wydłużony drugi raz i uważa, że będzie 

on wydłużany dopóki nie będzie środków z KPO, bo wiadomo, że szpitale nie 

posiadają takich pieniędzy. Zaznaczyła, że jest to dostosowanie lądowiska pod 

helikoptery wojskowe.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Zgłosił się Pan Piotr Kędzia. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy może mieć 

pytanie poza punktem do Pani dyrektor. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że w związku  

z  ostatnimi, medialnymi wydarzeniami odnośnie marszu pod którymi było dużo 

komentarzy i Zarząd Powiatu widzi to oraz są zgłoszenia od pacjentów, że sytuacja 

na SOR-ze się nie poprawiła, a były rozmowy na ten temat niejednokrotnie i były 

sugerowane pewne rozwiązania. Dodał, że była kontrola Komisji Rewizyjnej i z jej 

protokołu pokontrolnego wynikło dużo uwag w szczególności dotyczących SOR-u. 

Zapytał, jak się Pani dyrektor się do tego odniesie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że od około 

dwóch lat toczą się dyskusja, że „jak nas widzą, tak nas piszą”. Dodał, że sam miał 

okazje być około dwóch miesięcy temu na tym oddziale i stwierdziła, że siedzi  

w gabinecie osoba, plecami do poczekalni i jeśli osoba nie podejdzie, nie zapuka,  

to można siedzieć i czekać bardzo długo. Podkreślił, że mówił to wielokrotnie,  

że na SOR-ze musi być najlepszy personel, najlepsze pielęgniarki i lekarze, 
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najbardziej empatyczni, mili. Zapytał, czy naprawdę nie ma innego personelu  

w szpitalu, bo te komentarze były różne. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że ten 

protest był prowokacyjny, niemniej jednak ktoś kto komentował ma takie zdanie, tak 

uważa, ma takie odczucia. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że ciężko 

doszukać się tam pozytywów we wszystkich komentarzach. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedział, że nie oznacza 

to, że pozytywnych nie ma komentarzy i nie zbierają jako pracownicy. Dodała, że jeśli 

mowa o kontroli komisji Rewizyjnej to zespół w sprawozdaniu napisał,  

że zaangażowanie personelu jest widoczne i była pochwała a propos tej kwestii, choć 

uwag było bardzo dużo w protokole, ale nie będzie tego rozwijać, ponieważ wniosła 

zastrzeżenia i z posiadanych informacji wie, że członkowie komisji przyznali 

zasadność jej zastrzeżeń. Nawiązując do protestu Pani dyrektor powiedziała, że była 

to akcja ogólnopolska, w danym dniu otrzymała wiadomości mailowe z Izby 

Lekarskiej oraz Pielęgniarskiej z oczekiwaniami od personelu medycznego, by uczcić 

ofiary agresji, również hasła i wszystko co zostało powiedziane, było zgodnie z tym, 

co pojawiało się w innych szpitalach. Nadmieniła, że obserwują wraz z innymi 

dyrektorami, że agresja na medyków jest coraz większa i więcej jest osób pod 

wpływem alkoholu, dopalaczy i jest konieczność użycia pasów bezpieczeństwa, 

przymusu bezpośredniego, wzywania policji, tego typu sytuacje. Zaznaczyła,  

że od strony medyków wie, że są takie sytuacje i odczuwają oni zagrożenie. 

Podkreśliła, że jeśli mowa o personelu, to analizując danym problem na ten moment, 

to mówiąc o personelu średnim  rozwiąże się on w niedługim czasie, ponieważ wie, 

że we wrześniu będzie napływ podań o pracę, bo obecnie nie ma osób chętnych  

do zatrudnienia na SOR, jeżeli chodzi o pielęgniarki i ratowników, bo chętnie część 

personelu wymieni. Oznajmiła, że w przypadku sytuacji nieprawidłowych zachowań, 

które się zdarzają, to stosuje wszystkie posiadane instrumenty pracodawcy  

od upomnienia po rozmowy dyscyplinujące, ograniczenia liczby godzin, natomiast 

jeśli mowa o personel SOR-u, nawet szpitala i pracowników medycznych, to poziom 

zwolnień lekarskich i urlopów chorobowych jest na poziomie 20 %. Zauważyła,  

że z obsadą niestety również są problemy i ją to znacznie ogranicza, ponieważ 

chciałaby w pewnych elementach dokonać porządku, choć to nie znaczy, że nie robi 

go wcale, jeżeli było podejrzenie, że ratownik jest pod wpływem alkoholu, to on już 
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nie pracuje w szpitalu, podobnie było kiedyś z lekarzem pracującym na NPL-u 

(Nocnej Pomocy Lekarskiej), było zgłoszenie na policji, od razu został zwolniony  

z pracy. Podkreśliła, że w pewnych sytuacjach podejmuje stanowcze kroki. Dodała, 

że były szkolenia psychologiczne dla personelu SOR w marcu tego roku, kolejne 

planowane są na czerwiec właśnie z naciskiem na postępowanie z pacjentem. 

Nadmieniła, że każdy, kto ją trochę zna, wie, że nie ma tolerancji na chamstwo  

i zachowanie poniżej poziomu, jednak problem jest z zastępstwem dla tych osób. 

Zaznaczyła, że dwóm pielęgniarkom zostały złożone oferty przyjęcia dla SOR, które 

aplikowały do szpitala, jednak chciały być przyjęte na oddział anestezjologiczny,  

są ulubione oddziały, a nie na SOR czy oddział internistyczny i podziękowały. 

Powiedziała, że niestety nie naprawi systemu ochrony zdrowia w wieluńskim szpitalu 

i jest jej z tego powodu przykro, ale po to organizuje konferencje, tworzone są klasy 

patronackie, by zachęcić do wyboru zawodów medycznych, ponieważ to zmieni 

sytuacje całkowicie, dlatego jest sprawa zero-jedynkowa, za chamstwo  

są zwolnienia. Dodała, że nie ma nic przeciwko stosowaniu tego typu elementów, ale 

jeśli nie ma kim zastąpić, nie może ryzykować, a notorycznie otrzymuje informację  

z SOR-u, że brakuje personelu. Podkreśliła, że są cykliczne spotkania z naczelną 

pielęgniarką, która jest odpowiedzialna za kadry, z pielęgniarzem oraz jego zastępcą 

z Panią ordynator w tej kwestii by poprawić tę sytuację, przeprowadzane są ankiety 

oraz miała rozmowę w kwestii tych niepokojących, negatywnych komentarzy, więc 

zleciła nowe szkolenia, kontrole, niespodziewane wizyty na SOR-ze i ponownie 

przypomina o konieczności noszenia identyfikatorów i nie będzie tolerancji na takie 

zachowania, bo jeśli będzie nacisk na proste rzeczy dużo mocniej, to chodząc  

z nazwiskiem na piersi, będzie im trudniej zachować się niegrzecznie wobec 

pacjenta. Nadmieniła, że od pracowników można się dużo dowiedzieć, więc prosi nie 

tylko Panów starostów, ale cały Zarząd na spotkanie z ordynatorem, oddziałową  

i zastępca, z naczelną pielęgniarką i pełnomocnikiem ds. jakości, bo pracują  

w dużym zespole nad poprawą i by rozmawiać o tych problemach, bo są to trudne 

sprawy i wszyscy są zgodni, absolutnie, że na każdym dyżurze jest wyznaczona 

osoba, która ma siedzieć w okienku rejestracyjnym i jej obowiązkiem jest rejestracja, 

triaż pacjentów, ona ma być i informować, ile może potrać oczekiwanie, ponieważ 

pacjenci się denerwują, że czekają trzy godziny na wyniki badań może nie długo,  

ale gdyby otrzymali informacje, to pewnie nie mieliby pretensji. Uważa, że sprawy 

związane z rejestracją, identyfikatorami, szkolenia jakby forsuje od nowa, bo nie  
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są to rzeczy, których nie było i coś czego nie robią, lecz trzeba to robić non stop. 

Dodała, że jeśli mowa o personel lekarski, to gdyby Panowie porównali grafiki rok czy 

dwa temu a obecnie, to naprawdę widać różnicę, bo przestrzeń SOR-u wypełniali 

trzej lekarze i jeden był na zmianie, a obecnie mocno zabiega o to i w 80% 

przypadku w miesiącu, a dąży do 100 % że jest dwóch lekarzy z zaznaczeniem,  

że w ambulatorium jest lekarz ortopeda, bo jest tam najwięcej przypadków 

ortopedycznych, więc każdy inny lekarz to działanie półśrodkiem i skupia tu dużą 

uwagę. Zaznaczyła, że jeśli pacjent czeka na konsultacje, to czas oczekiwania zależy 

od lekarza, który ma zejść, ale również tego, jaka jest sytuacja na oddziale, ponieważ 

nie ma komfortu i koszty byłyby ogromne ponieważ na dyżurze każdy lekarz  

z każdego oddziału może zostać wezwany na konsultacje i on musi jej udzielić  

i udzielają, lecz czasem schodzą do pacjenta po godzinie lub dwóch, jeśli przypadek 

nie jest pilny, poza tym można analizować, co robił na oddziale i czy był zajęty, czy 

nie. Nadmieniła, że jeśli jest jakiekolwiek zgłoszenie obrazując sytuacja skarg 

pacjentów przyjmuje je mailowo oraz telefonicznie i żadnemu pacjentowi nie odmówi 

żeby nie czekał lub go nie przyjmie, pracownikowi podziękuje i powie,  

że wróci do rozmowy później, a pacjent jest na pierwszym miejscu. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, ile jest skarg  

w rejestrze za rok ubiegły. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

pamięta dokładnie. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, jaka mniej więcej 

wielkość. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że niewielki, około 14. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że licząc  

po komentarzach powinno być ich więcej, więc albo pacjenci się nie skarżą, albo boją 

się z różnych powodów, bo po ilości komentarzy widać falę niezadowolenia. Zapytał, 

czy anonimowe zgłoszenia też są rejestrowane. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła oraz dodała, 

że skarg jest mało, może 19. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że Pani dyrektor 

wspomina o robieniu nalotów, pewnie przez pełnomocnika ds. jakości. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedział, że taka osoba 

jest zatrudniona.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że może książka 

skarg i zażaleń wystawił. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że jest to relikt  

i ludzie się nie wpisują już do takiej księgi. Powiedział, że pełnomocnik ds. jakości  

to osoba, która ma wiedzę, doświadczenie i jak taka osoba wchodzi, to wszyscy 

wiedzą lub informują się. Zapytał, co Pani dyrektor myśli na temat tajemniczego 

pacjenta i nie jest tu mowa o rejestracji czy nagrywaniu, tylko by ten pacjent 

prześledził ścieżkę, o którym wspominał radny Dybka, czy faktycznie lekarz  

na konsultacje przyjdzie za dwie godziny i dlaczego przyszedł tak późno,  

czy w ambulatorium jest ortopeda, a zdarzają się sytuacje, że go nie ma, może takie 

rozwiązanie jest dobre. Dodał, że poruszany został temat dotyczący pobierania 

numerków i podejść do rejestracji, czy ta informacja jest widoczna, czy nie, lub jak 

jest oznakowane, bo ma informacje od pacjentów, że pobrali numerek, na SOR było 

przykładowo 40 pacjentów, z czego do ambulatorium dwóch i mógł być zaopatrzony 

dużo szybciej, gdyby podszedł do okienka, a nie podszedł, pobrał numerek, 

zobaczył, że musi czekać, usiadł i czekał na swoją kolej. Wspomniał o wypowiedzi 

Pana radnego Łukasza Dybki, który powiedział, że jest osoba siedząca tyłem, 

niezainteresowana, rozmawia z kimś, trzeba zapukać w okienko żeby zauważyła. 

Zaznaczył, że należy mieć swój język, lecz informacja jest istotna, bo numer to jedno, 

może dobrym rozwiązaniem byłby wyświetlacz kierujący pacjenta do rejestracji. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest to dobry 

system tylko gdyby był na bieżąco obsługiwany. Dodał, że pracownik powinien 

systematycznie kasować listę pobranych numerków, gdy pacjent wszedł do gabinetu, 

wchodzi kolejny na SOR, sprawdzić. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że jeśli pacjent 

pobiera numerek powyżej 300, bo od rana nie jest kasowane i pracownik nie ma 

informacji, że przyszedł kolejny pacjent i trzeba go wezwać do okienka w celu 

wypełnienia ankiety i dowiedzieć się, z jakim problemem przyszedł. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że obecnie 

według systemu przez 51 minut od rejestracji czekają 4 osoby na triaż, choć wątpi 

żeby tak było, jedna jest ztriażowana i czekała na niego od momentu rejestracji  
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6 minut, tak przedstawia system. Dodał, że jedna z tych osób ma priorytet średni,  

a jedna niski. Zaznaczył, że wiele razy będąc w szpitalu sprawdzał dane z systemu  

z faktycznym stanem i nigdy się to nie zgadzało i skoro jest osoba przypisana  

do okienka, to jest system, który ma pomagać pracownikom, a nie przeszkadzać. 

Podkreślił, że jeśli pracownicy będą z niego korzystać, to będą wiedzieć, że pojawiła 

się kolejna osoba i należy mu powiedzieć „dzień dobry”.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest taka 

osoba i w ostatnim czasie, około 2 miesięcy temu rzeczywiście taka osoba otrzymała 

upomnienie właśnie za nierealizowanie swoich zadań. Dodała, że oczywistym faktem 

jest by częściej sprawdzać ich. Nadmieniła, że jeśli mowa o tajemniczym pacjencie, 

to uważa, że dzieje się to bardzo często, ponieważ otrzymuje informacje zwrotną  

od osób, które ją znają jak było, a wcześniej nie proszą o pomoc. Podkreśliła,  

że otrzymuje takie informacje i je weryfikuje. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że jeśli informacja 

od tajemniczego pacjenta zostałaby wpisana w rejestr skarg, to już byłoby inaczej. 

Uważa, że procedura uruchomiłaby jakieś kroki. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli 

jest jakiekolwiek zdarzenie, które ma wydźwięk skargi i niewłaściwych zachowań,  

to jest to umieszczane w rejestrze. Dodała, że może to być również rozmowa 

telefoniczna i także jest spisana notatka, a nie ma takich zdarzeń dużo.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wystarczy 

prześledzić statystyki. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że dokonuje analizy wszystkich kroków, co poszło nie tak jak powinno, a jeśli pacjent 

oczekiwał na konsultacje, to jest do sprawdzenia, dlaczego czekał. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jeśli 

sprawdzić statystyki SOR-u w małych i dużych miastach, to widać, że pacjent jest 

zaopiekowany, ponieważ jest ich dużo, ale są przeniesieni niżej, a w naszym szpitalu 

na początek jest „wąskie gardło” i dlaczego tak jest. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że nie ma 

wyjścia do pacjenta.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w okienku 

musi być osoba, która się zajmie systemem. Dodał, że prosili NFZ o statystyki,  

to udają, że ich nie ma, ale może jak Pani dyrektor poprosi, to je otrzyma i wtedy 
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należy konsekwentnie z każdej zmiany wyciągać informacje, dlaczego pacjent 

czekał, aż ktoś się z nim przywita 50 minut. Podkreślił, że wszystko jest w systemie  

i można dokonać daleko-idącej analizy każdego pracownika, który pracuje w tym 

okienku i mieć obraz jego pracy dzięki tym danym.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że po upływie 

miesiąca wyciągnąć zestawienie i będzie widoczne wszystko, ile minut pacjent czekał 

na danej zmianie i u którego pracownika oraz pociągnąć do odpowiedzialności  

by całe personel wiedział, że jest monitorowane i zaczną poprawnie pracować. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, by uruchomić 

pełnomocnika ds. jakości żeby miał dostęp do monitoringu i widział ile godzin  

na zmianie był w okienku, a ile był poza. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że wykonanie 

zestawienia z tygodnia to kwestia 10-15 minut by wyliczyć, ile osób było na zmianie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w systemie 

widać dane kolejki, nie zna dokładnie tego systemu, ale pewnie można sprawdzić kto 

był w danym momencie na zmianie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że można 

podstawić godziny, kiedy się czeka najdłużej i sprawdza w grafiku, kto wtedy miał 

dyżur i przeprowadzić rozmowę, dlaczego pacjenci tak długo oczekują.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że wprowadziła jasne przypisanie funkcji na SOR-ze pracowników. Dodała, że był  

to krok po to, by móc egzekwować pewne rzeczy, ale na razie jest delikatne, bo nie 

może pozwolić by pracownik podziękował i odszedł z pracy.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że na podstawie 

wiadomości, jakie posiada Pan wicestarosta oraz sprawdzić, kto miał dyżur i wezwać 

na rozmowę i pokazać, że nie ma zainteresowania pacjentem, czas oczekiwania jest 

najdłuższy, a u innych jest np. 5-10 minut, a u danej osoby 30 minut i dlaczego tak 

jest. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że były 

przeprowadzane spotkania, szkolenia. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że jest to 

ogólne, a może trzeba personalnie zaprosić osobę i zapytać, co się dzieje. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że ją również te informacje wzburzyły i zwołała zebranie i przedstawiła jasno,  
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że sprawa jest istotna i będzie ją weryfikować i pociągać do odpowiedzialności, więc 

informacja do pracowników został przekazana i podział łącznie z zadaniami 

podzielonymi w tym temacie również zostanie przekazany na piśmie. Dodała, że jeśli 

mowa o pełnomocniku ds. jakości, jest osoba pełnoetatowa, która może mieć nadzór 

w tym zakresie. Podkreśliła, że często są organizowane spotkania na temat SOR-u  

w tym zespole, który jest tworzony po to, aby podnosić jakość obsługi na tym 

oddziale, gdzie każdy będzie miał wyraźne kompetencje i na spotkaniach będzie 

rozliczenie i będą informacje zwrotne. Podkreśliła, że wiele działań zostało podjętych 

i byłyby one skuteczniejsze, gdyby nie obawa, że nie zostaną zabezpieczone miejsc 

pracy. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że dobrze,  

że jest troska o SOR, nie ma tolerancji dla sytuacji, które nie powinny mieć miejsca, 

bo jesteśmy małym środowiskiem i wiele osób się zna i powinno nam zależeć,  

by czuć się bezpiecznie i opieka była na wysokim poziomie. Dodał, że korzystał jakiś 

czas temu z SOR i został szybko, fachowo obsłużony. Podkreślił, że nie zawsze jest 

źle, natomiast jeśli ktoś czuje się źle potraktowany, to wtedy wyraża swoje emocje  

i zgłasza skargę, może jest ich za dużo. Powiedział, że dotarła do niego informacja, 

że na oddziale dziecięcym w weekend majowy, dziecko zostało przetransportowane  

do szpitala w Wieruszowie. Zapytał, czy lekarze wtedy pełnili dyżury na oddziale 

dziecięcym, czy szpital poniósł koszty związane z tym transportem i jakie były 

motywy takiego działania. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że oddział 

działał normalnie, było zabezpieczenie kadrowe, jedno, trzymiesięczne dziecko 

zostało przetransportowane w stanie dobrym i stabilnym do Wieruszowa, koszt 

520,00 zł. Dodała, że nie ma tu mowy o kosztach, a przychód wyniósł 7 tys. zł i nie 

ma tu wymiaru finansowego, tylko meritum jest w czymś innym. Nadmieniła,  

że lekarz pełniący obowiązki ordynatora nie dochował należytej staranności i nie 

dostosował się polecenia służbowego, skłamał podczas rozmowy, gdy padło pytanie, 

dlaczego wypisuje to dziecko mówiąc, że wszystkie wypisy są uzasadnione 

medycznie. Podkreśliła, że sytuacja, że oddział został bez pacjentów zdarzały się  

w przeszłości i gdy dziecko pojawi się na SOR-ze to oddział działa i jest przyjęcie, ale 

jest ich niewiele. Powiedziała, że wie z czego to wynikało, bowiem lekarz pełniący 

obowiązki kierownika oddziału był na przełomie umów, porozumieli się w kwestii 

przedłużenia, ale chciał „ugrać” jak najwięcej, niemniej jednak przekazała  
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mu informacje, że zostały zabezpieczenie kadrowe, nawet w przypadku nie 

podpisania umowy przez niego, więc z przyczyn innych niż medyczne ma pacjentów 

nie wypisywać. 

Pan Jakub Jurdziński – zapytał, jak doszło do takiej sytuacji, czy lekarz 

zasugerował rodzicom żeby dziecko zostało przewiezione do innego szpitala.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że lekarz 

ten zachował się w pełni profesjonalnie w sytuacji, jakby ten przewóz był zasadny 

medycznie, w tym sensie że dziecko byłoby w ciężkim stanie i potrzebowało pomocy 

w lepszym szpitalu, np.: Centrum Zdrowia Matki Polki w Łodzi w ten sposób działał 

lub w sytuacji, gdyby oddział był zamykany. Dodała, że lekarz skontaktował się  

ze szpitalem w Wieruszowie, znalazł miejsce, zorganizował transport i dziecko 

zostało tam przeniesione wraz z całą dokumentacją i miało ciągłość leczenia. 

Podkreśliła, że krytycznie zareagowała i wyciągnęła konsekwencje wobec lekarza  

w zakresie umowy. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że przyjmuje taka odpowiedź, ale w dalszym ciągu nie potrafi zrozumieć takie 

postępowania. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że gdyby 

nie było miejsca na oddziale. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że ona 

również nie rozumie. Podkreśliła, że lekarz otrzymał pisemną informację o karze 

umownej. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że rozumie  

to w ten sposób, że to dziecko zostało mówiąc kolokwialnie „wyproszone” ze szpitala. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że decyzją 

lekarza. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu kontynuował,  

że ze względu na toczącą się grę w kwestii zatrudnienia i jest to skandal. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że dla niej 

również i zostały wyciągnięte konsekwencje wobec lekarza. Dodała, że medyk ma 

prawo medycznie podjąć decyzje o długości hospitalizacji, sposobie leczenia. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że nie było 

uzasadnienia, był pusty oddział, byli lekarze i zabezpieczenie i proszę nie mówić,  
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że lekarz ma prawo. Zaznaczył, że wie, że lekarz ma prawo, bo gdyby dziecko było 

zagrożone… 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu podkreśliła, że jeśli 

występuje uzasadnienie medyczne. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu kontynuował, że nie było 

i uważa to za skandal i powinno być takie zachowanie napiętnowane.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że przekazała doktorowi, że jeśli nie ma uzasadnienia medyczne, nie dostosował się 

do tego i skłamał. Dodała, że gdy analizowała dokumentacje medyczną wyraźnie 

było widać, że nie było potrzeby. Zaznaczyła, że również nie zgadza się z takim 

zachowaniem. Nadmieniła, że ten lekarz zapytał się, czy Pani dyrektor stanie po jego 

stronie w Izbie Lekarskiej, więc przekazała mu przed wypisem wspomnianego 

dziecka, że jeśli będzie „grał” pacjentem, to rozważy poinformowanie Izby Lekarskiej. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że matka 

dziecka zwróciła się do niego, posiada dokumentacje, oczekuje na stanowisko 

dyrektor ds. medycznych i również planuje sam wystąpić do Izby Lekarskiej z tym 

tematem, jeśli nie do prokuratury. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że nikt nie 

będzie stał w obronie lekarza, ponieważ nie da się tego obronić i jasno to akcentuje. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy dyrektor 

przedłużyła z nim kontrakt. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła, że podpisała. 

Dodała, że w międzyczasie prowadziła rozmowy z trzema lekarzami, czy przyjmą 

ordynaturę i nie ma posiada żadnego chętnego. Nadmieniła, że jeśli mowa o leczeniu 

to nie ma uwag do tego lekarza. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, jak możliwe, że nie 

ma uwag. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że medycznych nie ma.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że lekarz 

okłamał Panią dyrektor, a ona mu proponuje dalszą współpracę. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że umowa 

kolejna została podpisana zanim dziecko zostało wypisane. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że zanim 

przetransportował dziecko, to podpisał umowę. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że to było  

w tym samym dniu. Dodała, że wcześniej były ustalone wszystkie szczegóły 

kontraktu, a decyzję o transporcie podejmuje lekarz. Podkreśliła, że rozmawiała z 

pielęgniarką oddziałową. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że lekarz 

podpisał kolejną umowę i wypisał dziecko, a wcześniej wspominała, że „gra” 

dzieckiem. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

ponieważ wcześniej wypisał 4 pacjentów i jednemu zorganizował transport,  

a przygotowanie przewiezienia to potrzeba czasu. Dodała, ze to dziecko było na 

terenie szpitala w momencie podpisywania umowy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że dziecko 

zostało przyjęte dzień wcześniej, a matka gdyby wiedziała, że tak się ta sprawa 

skończy, to skierowałaby się do szpitala bliżej miejsca zamieszkania, ponieważ  

do Wieruszowa miała bardzo daleko. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że matka prosiła o transport bliżej miejsca zamieszkania, 

a lekarz zadecydował inaczej, a szpital ten był oddalony od miejsca ich zamieszkania 

o około 60 km. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że dobrze,  

iż od początku nie trafiła do Wieruszowa, ponieważ w naszym szpitalu dziecko miało 

pełna diagnostykę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że matka 

prosiła, że nie chce jechać do Wieruszowa, ponieważ bliżej ma inne szpitale, a lekarz 

jej nie posłuchał i zrobił jak chciał. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest 

problem z tym lekarzem. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że skoro jest 

problem, to czemu została podpisana umowa. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli 

jest to lekarz zapełniający dużą część grafiku, więc jeśli go nie będzie,  

to funkcjonowanie oddziału dziecięcego zostanie zawieszone.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że lekarz, 

który kłamie, oszukuje, działający na niekorzyść pacjenta w większości grafiku pełni 

dyżury. Podkreślił, że gdyby był na miejscu dyrekcji to nie przedłużałby umowy z nim, 

a szukał osoby kompetentnej, nawet jeśli wiązałoby się to z chwilowym zamknięciem 

oddziału. Zaznaczył, że jeśli dyrekcja toleruje takie zachowanie lekarza, to w szpitalu 

nie będzie porządnych lekarzy i pielęgniarek tylko będą tacy, których inne szpitale nie 

chcą i dalej komentarze będą, jakie są obecnie.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

toleruje takiego zachowania. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że takim 

zachowaniem to jest właśnie pokazanie, że jest tolerancja. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że lekarz otrzymał 

karę umowną oraz wykonała wszystkie możliwe ruchy, pozostaje tylko zamknięcie 

oddziału. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że lekarz 

wysyłając dziecko do innego szpitala spowodował, że oddział został zamknięty,  

bo był nieczynny. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że oddział 

był czynny. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że był czynny, 

ale nikogo nie było. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu powiatu powiedział, ze bez 

pacjentów. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie jest to 

pierwsza sytuacja, że w okresie świątecznym lub zimowy, kiedy oddział ma duże 

obłożenie też Pan pełniący obowiązki kierownika oddziału nie znalazł obsady  

i oddział był zamknięty, kiedy jest potrzeba. Dodał, że teraz kiedy nie ma pacjentów, 

to fajnie jest dyżurować, a zimą kiedy są pacjenci to zamknąć oddział. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że problem jest  

z lekarzem. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że wróci  

do początku wypowiedzi, a dokładnie do kosztów. Zapytał, czy szpital na przyjęciu 

tego dziecka zyskał 7 tys. zł, a 520 zł poniósł kosztów transporty. Uważa, że ten 

lekarz powinien ponieść koszty transportu z własnych środków. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że poniesie 

większe koszty niż te, ponieważ są wyższe kary umowne. Dodała, że cały czas 

analizuje tę sytuacje pod względem okresowego zamknięcia oddziału, rozmawiała na 

ten temat również z panem wicestarostą, że jest to problem i sytuacja, która zgłasza, 

a rzeczywiście w sezonie wakacyjnym myśli o tym, aby zawiesić działalność 

oddziału. Nadmieniła, że przepisy stanowią o tym, aby z 30 dniowym wyprzedzeniem 

poinformować Wojewodę Łódzkiego o zamknięciu oddziału. Podkreśliła,  

że porozumiała się z lekarzem i nie było żadnych wątpliwości w sprawie,  

a tymczasem 30 kwietnia postąpił nieczysto manipulując informacjami. Zaznaczyła, 

że grafik był przygotowany na następne dni, a w momencie podpisywania umowy 

dziecko było w szpitalu tylko miało przygotowane miejsce w szpitalu wieruszowskim  

i otrzymał karę. Nadmieniła, ze są to sytuacje kryzysowe i jej pierwszą zasadą jest 

zabezpieczenie kadry. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że później 

wygląda źle. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła, ale to nie 

znaczy, że nie są wykonywane żadne ruchy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy taki lekarz nie 

jest zagrożeniem dla szpitala. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że było już 

przeprowadzane wiele rozmów na temat oddziału dziecięcego. Dodała,  

że przeprowadziła rozmowy z poprzednim ordynatorem oraz dwoma innymi 

lekarzami, pediatrami i stale poszukuje lekarzy. Nadmieniła, że obecny nie otrzyma 

stanowiska kierownika, pediatrycznie jest zabezpieczony oddział, dodatkowo 

zatrudniona jest nowa Pani doktor, kompetentny lekarz. Zaznaczyła, że obsada jest 

coraz lepsza, nikt nie chce lub nie może być na stanowisku ordynatora, a godziny 

pracy tego lekarza będą przekazywane innym medykom żeby ich nie było dużo. 

Powiedziała, że rozmawiała z innymi lekarzami i chwalą obecnego lekarza pod 

względem medycznym, że jest to mądry i czujny lekarz. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że lekarz, która 

dyżurowała w weekend majowy była bardzo empatyczna. Zapytał, czy ta Pani nie 

może być kierownikiem. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest to 

nowy lekarz, ale nie może, ponieważ ma nieuznaną specjalizację pediatryczna  
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i dopiero rozpocznie ten proces, pomimo, że wcześniej pracowała jako pediatra. 

Dodała, że ta Pani boi się zachowań obecnego Pana pełniącego obowiązki 

kierownika. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że ten lekarz 

straszy wszystkich. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła i dodała,  

że szuka innego lekarza. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie przyjdą 

normalni lekarze pracować pod kierownictwem takiej osoby.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że mając  

w swoim zespole taką osobę, to nikt się nie zgłosi do pracy. Dodał, że lepszym 

rozwiązaniem będzie zamknięcie oddziału na miesiąc, zatrudnić nową kadrę, 

empatycznych ludzi, a zwolnić osoby, które szkodzą. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że gdy szpital 

w Radomsku zamknął oddział dziecięcy, to był nieczynny przez 2 lata. Dodała,  

że odbudować kadrę lekarską nie jest łatwo i stara się ją cały czas poprawić. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, z iloma pediatrami 

rozmawiała Pani dyrektor w ciągu ostatniego miesiąca przed podpisaniem umowy 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że z sześcioma. Dodała, że wśród nich były dwie panie, których osobiście nie zna, 

ale szukała każdego rozwiązania. Podkreśliła, że lekarze z wieluńskiego szpitala 

również mają złożone tę propozycję, dzwoniła do byłego ordynatora. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, jakiej wielkości 

wynagrodzenie ma ordynator. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że różnie, 

w zależności, jaki oddział. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że na przykładzie naszego oddziału. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że obecny nie 

ma stawki za kierowanie, ale za godziny. Dodała, że jest otwarta  

na podpisanie umowy z innym lekarzem. Podkreśliła, że poprzednia ordynator broniła 

tego pediatrę. Zaznaczyła, że jako dyrektor ma podobne zdanie do Zarządu. 

Nadmieniła, że miała kiedyś podobną sytuacje, że nie miała kim zabezpieczyć NPL-u 

i wyszła z zapytaniem do Wojewody Łódzkiego, czy może być nie zabezpieczony 
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przez 2 doby i zamknąć NPL, a otrzymała odpowiedź odmowną, w związku z tym 

musiała tolerować lekarza, który był zły w stosunku do pacjentów. Następnie 

ograniczała mu ilość godzin, a w konsekwencji od kwietnia ten lekarz nie pracuje  

i dąży do takich zmian w stosunku do medyków, którzy się źle realizują swoje 

obowiązki. Dodała, że w materii szpitalnej nie można pozwolić sobie na gwałtowne 

działania, ponieważ zostanie zamknięty oddział, a woli go zamknąć wtedy, kiedy 

będzie chciała niż kiedy będzie musieć. Powiedziała, że jeśli uznają po analizach,  

że takie rozwiązanie jest korzystniejsze dla szpitala, to tak będzie zrobią,  

a nie w momencie kiedy dyktuje lekarz. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, iż powinno 

się reagować i zwracać uwagę na takie sytuacje. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nigdy 

nie milczała na takie zdarzenia i jest odnotowane w dokumentacji medycznej 

prowadzonej przez niepracującego już lekarza, który miał żale o zwracanie uwagi, 

zmniejszanie ilości godzin, ograniczenie koordynowania NPL-em, oddziałem. Dodała, 

że został przyjęty nowy lekarz do pracy na SOR-ze i na NPL, jest to bardzo 

sympatyczny, młody lekarz, wcześniej pracował w wieluńskim szpitalu jako ratownik  

i uważa, że będzie świetnym pracownikiem. Podkreśliła, że wszystkie zmiany musi 

wprowadzać stopniowo, ponieważ nie otrzyma zgodny na zamknięcie oddziałów w 

przeciągu 3 dni lub trochę dłużej. Nadmieniła, ze powiedziała kierownikowi oddziału 

dziecięcego, że ma zabezpieczenie na kilka dni przez lekarz i nie może szantażować 

jej pacjentami, co zostało wpisane w dokumentacje i jeżeli byłoby zgłoszenie do Izby 

lekarskiej, to jest dowód. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy Pani dyrektor 

ingerowała w sprawie umawiania pacjentów na konkretne godziny w poradniach. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że były 

przeprowadzane analizy kolejek oczekujących oraz żeby było zgodnie z przepisami 

w przestrzeni na okres 6 miesięcy, z terminami szczegółowymi, a jeżeli o czas 

oczekiwań to zleciła analizę w tej kwestii, ponieważ w większości przypadków są na 

godziny konkretne i jak tylko będzie konieczność zmian, to je wprowadzi.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że bezcelowe 

jest umawianie wszystkich pacjentów na jedną godzinę, jak dodatkowo lekarz się 

spóźnia i pacjenci czekają, kolejka się tworzy. Dodał, że najlepiej umawiać  



45 
 

w pewnych odstępach czasowych, a nie że pacjent przyjeżdża na godzinę 13  

a zostanie przyjęty o 16. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że prosiła  

o analizę pod kątem dopracowania proces zapisów i w tym temacie również 

odbywają się spotkania, najczęściej co 2 miesiące. Dodała, że widzi ten problem idąc 

korytarzem przez szpital. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że przekaz 

informacji może będzie inny, bo zawsze ktoś zauważy coś innego by poprawić 

funkcjonowanie, bo jak wszyscy zauważają, że SOR jest to wizerunek szpitala, który 

nie wygląda dobrze. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że otrzymuje wiele informacji zwrotnych, że jest poprawa opieki, ale nie chce tego  

na siłę rozpowszechniać, bo nie chce żeby myślano, że lekceważy pewne kwestie. 

Dodała, że prosi aby wziąć również pod uwagę fakt, że część uwag jest 

przekręconych, niezasadnych i pracownicy to przekazują, że istnieje twórczość 

pacjentów. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zgodził się i dodał,  

że byłoby mniej kreatywności, gdyby było przywitanie i empatia. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zgodziła się. Przytoczyła 

przykład swojego znajomego, który był ostatnio na SOR-ze, który był nieco 

zbłądzony, bo nie wiedział, czy podejść do okienka. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że właśnie  

o to chodzi w tajemniczym pacjencie, który sprawdza całą procedurę i artykułuje 

słabe miejsca. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że pracownicy 

patrzą inaczej, co podkreślała na zebraniu z pracownikami już po tej wizycie, że ten 

znajomy stwierdził, że wizyta przebiegła w porządku i nie krytykował przedłużającego 

się czasu, ale na początku był zagubiony i gdy przekazała pełnomocnikowi  

ds. jakości to on stwierdził, że to niemożliwe, bo są informacje. Uważa, że są, ale nie 

widoczne te informacje są do poprawy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że kartka, która 

informuje o zgłoszeniu się do okienka widniejąca z boku, powinna być na szybie,  

bo pacjent wchodząc będzie ją widział. Dodał, że pacjenci w dodatku z bólem czy 

innym przypadkiem wśród innych kartek nie widzą jej. Uważa, że gdyby na szybie był 
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komunikat o wypełnieniu ankiety i podejściu do okienka, to byłoby lepiej dla 

pacjentów niż czekać.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zgodziła się i dodała,  

że zauważyła inny błąd, którzy pracownicy w praktyce dostosowali pod siebie, jest 

zgodny z przepisami, ale w jej odczuciu nie. Wyjaśniła, że jeżeli mowa  

o ambulatorium, to triażowanie odbywa się później, w momencie wizyty w gabinecie 

lekarza i chce to zmienić, by pacjent w momencie podejścia do okienka został 

ztriażowany. Nadmieniła, że pracownicy sami to zmienili w pewnym momencie. 

Podkreśliła, że robi tajemniczych pacjentów, gdy ktoś z grona znajomych lub rodziny 

korzysta z usług szpitala i potem pyta o zdanie i wrażenia z wizyty. Powiedziała,  

że zdarzają się również pacjenci, którzy przychodzą ze starymi urazami  

do ambulatorium, czyli nie powinni być tam zaopatrzeni, ale nikt im tego nie mówi 

tylko lekarze zaopatrują te przypadki. Zaznaczyła, że są tam medycy, którzy  

są chwaleni. Nadmieniła, że Zarząd prosi by skierować najlepszych pracowników  

na SOR, ale lekarze, którzy skończyli specjalizację nie chcą iść tam pracować tylko 

preferują pracę na konkretnych oddziałach. Podkreśliła, że widać dużą poprawę  

w stosunku do tego co było kiedyś, obecnie grafik na czerwiec jest w 100% 

zapełniony, a jeszcze rok temu  był duży problem by znaleźć kadrę na konkretny 

dyżur. Powiedziała, że widać duże zmiany, ale małymi krokami jest to robione. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest jeszcze 

dużo do poprawy. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że nie nadążają  

z poprawą jakości świadczenia usług co do oczekiwań pacjentów i ich roszczeń. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że dlatego 

chce by Zarząd spotkał się z osobami na stanowiskach kierowniczych na SOR-ze, 

ponieważ zdarzają się tam sytuacje, gdzie pacjenci są pod wpływem alkoholu,  

po zażyciu dopalaczy i wiele innych trudnych sytuacji, a Fundusz również nie ułatwia 

przez swój system. Dodała, że lekarze na SOR-ze, w ambulatorium muszą tworzyć 

pełną dokumentację po to, gdy pacjent jest roszczeniowy i sprawy medyczne,  

to lepiej, gdy dokumentacja jest rozbudowana. Nadmieniła, że w częściej  

w ambulatorium była ona skrótowa, a obecnie jest rozbudowana. Powiedziała,  

że od stycznia tego roku przeprowadza aktualizację procedur obsługi pacjenta  

w SOR oraz współpracy z oddziałami, przeprowadzała konsultacje z ordynatorami  

po to, by współpraca między oddziałami przebiegała jak najlepiej, dużo zostało 
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wykonane, jednak priorytetem jest proces rejestracji, a jest to łatwe to weryfikacji  

i sprawdzenie czy stosowane są zasady. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się  

ze sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku finansowym Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu za I kwartał 2025 r. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się ze sprawozdaniem o przychodach, 

kosztach i wyniku finansowym Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu za I kwartał 2025 r. 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 

Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana 

Dariusza Ceglarskiego, złożony w dniu 30 kwietnia 2025 r. w sprawie podjęcia 

inicjatywy zmierzającej do nawiązania ścisłej współpracy z Komendą Powiatową 

Policji w Wieluniu w zakresie poprawy bezpieczeństwa pracowników Szpitalnego 

Oddziału Ratunkowego w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że wpłynął wniosek radnego Pana Dariusz Ceglarskiego dotyczący by porozmawiać 

z Komendą Powiatową Policji w Wieluniu żeby zabezpieczyć pracowników SOR. 

 

 

Z sali obrad wychodzi Pan Łukasz Dybka. Zarząd Powiatu obraduje  

w czteroosobowym składzie. 

 

 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jest 

problem, ponieważ jest to zadanie gminy żeby była izba wytrzeźwień, a jej nie ma, 

więc do szpitala trafiają osoby, który wymagają szczególnego nadzoru, wydłuża się 
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diagnostyka, a jeśli jest zgłoszenie, ze była to próba samobójcza to i tak konieczne 

jest czekanie, aż stężenie alkoholu we krwi spadnie do 0,5 promila żeby przewieźć 

do szpitala w Warcie, ponieważ w innym przypadku tamten szpital nie przyjmie 

pacjenta. Podkreśliła, że to są problemy jednostki, które bardzo mocno rzutują  

na prace SOR-u i jest to kwestia izby wytrzeźwień. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

przygotowany projekt odpowiedzi, ponieważ postanowił by ta sprawa trafiała pod 

obrady Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście Wieluńskim. Poprosił 

Panią dyrektor szpitala o przygotowanie informacji na ten temat by była możliwość 

przeprowadzenia rozmów, bo będzie przedstawiciel Komendy Policji.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że gdy istnieje 

taka potrzeba, to jest wzywana policja. Dodała, że jest jedna sprawa pomiędzy 

policja a szpitalem, bardziej w kwestii sprzeczności interesów i uprawnień obu stron. 

Nadmieniła, że w przypadku kiedy pacjent czeka w poczekalni i się oddali z tego 

miejsca, a przeszedł triaż i pracownicy wiedzą, że jest taki pacjent i oczekuje  

na konsultacje, to wtedy jest wzywana policja, która rozpoczyna poszukiwania i gdy 

pacjent zostaje odnaleziony, to policjanci chcą by przyjechała po chorego karetka,  

a nie ma do tego podstaw. Podkreśliła, że przedstawiciele policji przywożą takie 

osoby, ale nie zostają, jednak są to rzadkie sytuacje, a jeżeli jest wymagana to lekarz 

ją wzywa. Powiedziała, że coraz częściej zdarza się, że pacjenci są agresywni  

i zgodnie z procedurami lekarz może zadecydować o zastosowaniu pasów 

bezpieczeństwa i to rzutuje na innych pacjentów.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

przygotowany projekt odpowiedzi. Zapytał, czy są uwagi. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem projektu odpowiedzi w przedmiotowej sprawie. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi na wniosek radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Dariusza 

Ceglarskiego, złożony w dniu 30 kwietnia 2025 r. w sprawie podjęcia inicjatywy 

zmierzającej do nawiązania ścisłej współpracy z Komendą Powiatową Policji  

w Wieluniu w zakresie poprawy bezpieczeństwa pracowników Szpitalnego Oddziału 

Ratunkowego w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz 

Dybka). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

pomieszczeń zabudowanej nieruchomości, oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, będącej w użytkowaniu  

SP ZOZ w Wieluniu. 

 

 

Na salę obrad wraca Pan Łukasz Dybka. Zarząd Powiatu obraduje w pełnym 

składzie. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

dyrektor. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy to byłby transport 

szpitala. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedział, że tak. 

Dodała, że byłby to pacjent i przychód szpitala, więc i transport musiałby być również 

szpitala. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że w poprzednich 

rozmowach zostało inaczej wspomniane, bo ta sprawa się już chwilę toczy. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli 

dotyczyłoby pacjentów firmy Fressenius Nephorcare, to oni odpowiadają  

za transport, a jeżeli szpitala wieluńskiego, to my. Dodała, że z Narodowym 

Funduszem Zdrowia jest taka sytuacja, że na dializy zostały zawarte umowy  

z pacjentami i te osoby, które dializowane przez ww. firmę to są ich pacjenci. 

Nadmieniła, że jeśli w szpitalu, na oddziale internistycznym jest pacjent i ma złe 

wyniki nerkowe, to korzysta z usług centrum dializ.  
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Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy kwota 38 zł 

wynika z waloryzacji poprzedniej umowy i taką kwotę firma Fressenius Nephocare 

płaci na dzień dzisiejszy za 1 m2. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła. Dodała,  

że ta kwota jest aktualizowana od dwóch lat, ponieważ początkowo była to stawka  

22 zł za 1 m2 i wtedy również firma uzasadniała, że kwota jest wysoka, ponieważ 

inflacja była wysoka. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, jak jest 

rozwiązana sprawa dotycząca opłat za ogrzewanie, prąd, czy są to podliczniki, czy 

szacunkowe kwoty wynikające z metrów. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że do tej 

pory były szacunkowe, odpady odprowadzali sami, a teraz będą podliczniki i będą 

sami płacić. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy do tej pory 

nie było podliczników. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy koszty  

te były ujęte w stawce czynszu.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że była 

dodatkowa kwota i wynosiła około 4 300,00 zł na podstawie powierzchni  

za ogrzewanie. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jak był 

rozliczany prąd. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że na podstawie podlicznika. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, żeby Pani 

dyrektor zadbała, o to aby dodatkowe koszty były po stronie Fresseniusa. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak i jest 

w tej kwestii pełna zgoda i ta firma w pełni wywiązuje się z zobowiązań. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że dobro pacjenta 

jest najważniejsze.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że z prośbami przychodzili pacjenci, pracownicy, mieszkańcy by było to centrum 

dializ w szpitalu. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że następnym 

razem proponuje nie rozpoczynać rozmowy publicznej i wniosku wysyłać, że umowa 

zostanie podpisana, ponieważ przeciwnik zna nasze zamiary. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że był to ostatni etap rozmów i była po ostatnim spotkaniu, na którym zostały 

uzgodnione wszelkie warunki na ofertę. Dodała, że wcześniej otrzymała pismo,  

że firma Fressenius wycofuje się ze współpracy, więc musiała pokazać, że zależy jej 

na podpisaniu umowy. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że należy więcej 

ważyć słowa. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że przez 

trzy miesiące negocjacji tajemnica została zachowana, a był moment zastanawiania 

się nad przeznaczeniem tej powierzchni pod przeniesienie oddziału 

pulmonologicznego, stąd była panika wśród pacjentów. Podkreśliła, że na ostatniej 

sesji miała pewność, że umowa zostanie podpisana, ale nie na piśmie.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 330/25  w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie pomieszczeń zabudowanej 

nieruchomości, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej  

w obrębie 13 miasta Wieluń, będącej w użytkowaniu SP ZOZ w Wieluniu (głosowało 

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 330/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy  

w obradach.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady  

po przerwie. Zarząd Powiatu obraduje w pełnym składzie.  

 

 

Pkt 20 

Przyjęcie informacji Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka 

w Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu w nieruchomości położonej przy  

ul. Piłsudskiego 6, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki nr 290/1 i 290/2 obręb 

8, miasto Wieluń, gmina Wieluń. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji 

 w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu w nieruchomości położonej przy  

ul. Piłsudskiego 6, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki nr 290/1 i 290/2 obręb 

8, miasto Wieluń, gmina Wieluń (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt. 

 

 

Pkt 21 

Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

w sprawie zawarcia umów najmu w nieruchomości położonej przy ul. Traugutta 12, 

oznaczonej numerem ewidencyjnym działki nr 184/1 i 184/2 obręb 3, miasto Wieluń, 

gmina Wieluń. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu w sprawie 

zawarcia umów najmu w nieruchomości położonej przy ul. Traugutta 12, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki nr 184/1 i 184/2 obręb 3, miasto Wieluń, gmina 

Wieluń (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt. 

 

 

Pkt 22 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

z dnia 10 stycznia 2025 r. dotyczącego zgody na wycinkę 21 szt. drzew, 

uzupełnionego w dniu 10 kwietnia 2025 r. o dodatkowe 4 szt. drzew oraz modyfikację 

w zakresie 5 szt. drzew znajdujących się na działce nr 184/1 i 184/2 obręb 3, miasta 

Wieluń  – kontynuacja spawy z XXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia  

31 stycznia 2025 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Justynę 

Kałuziak – z-ce naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami Starostwa Powiatowego oraz udzielił jej głosu. 

Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że wniosek miał dotyczyć 

uzupełnienia o cztery sztuki, a został zmodyfikowany i w związku z tym, przekazano 

go do Wydziału Rolnictwa, który dokonał oględzin i uznał, że drzewa mogą zostać 
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usunięte jeśli kolidują z inwestycją, taka została przygotowana również opinia, która 

została przedłożona do Zarządu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie wszystkie 

drzewa kolidują z inwestycją. 

Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że to właściciel 

decyduje. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy Urząd Miejski 

się ustosunkował do tego wniosku. 

Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie mógł się 

wypowiedzieć, ponieważ wniosek zawierał więcej drzew niż Zarząd Powiatu 

poprzednio wyraził zgodę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w sprawie mowa o wyrażeniu zgody na uzupełnienie wniosku do Burmistrza 

Wieluniu. 

Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tym motywowany był 

wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 w Wieluniu, ponieważ został wezwany przez 

Urząd miejski do uzupełniani zgody o cztery sztuki drzewa. Nadmieniła, że dyrektor 

dokonał weryfikacji i zmodyfikował. Dodała, że modrzewia są jako nowe  

w inwentaryzacji, którą szkoła przygotowała. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jaki zdanie ma Pani 

naczelnik na ten temat. 

Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że decyduje zarządca 

nieruchomości, ponieważ wie, które drzewa mu fizycznie przeszkadzają, część  

w inwestycji, część drzew zasłania i brudzi nawierzchnię boiska przy szkole, więc  

te są uzasadnione i nie może wydział wypowiadać się za zarządcę, aczkolwiek 

nieruchomością dysponuje Powiat i to on wyraża zgodę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że od tego zależy, czy Burmistrz wyrazi zgodę. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu  powiedział, że Zarząd 

Powiatu wyraził zgodę na wycinkę 21 sztuk drzew. 
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Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedział, że teraz są dodatkowe 

cztery sztuki drzew i pięć jest zmodyfikowanych. Dodała, że Urząd Miejski jeśli 

wyraża zgodę na wycinkę drzew pod inwestycję, to nie mogą one zostać już 

usunięte, a dopiero w momencie realizacji inwestycji, więc szkoła nie będzie mogła 

ich teraz wyciąć pod hale, która będzie w przyszłości budowana. Zaznaczyła,  

że drzewa te są umiejscowione głównie przy boisku i korcie tenisowym. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że dyrektor 

szkoły najlepiej wie, jakie są potrzeby. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, co w przypadku jeśli 

uchwała będzie ważna, a drzewa urosną. 

Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie wie przez jaki 

okres jest ważna decyzja Burmistrza, bo jest to kluczowe.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

z dnia 10 stycznia 2025 r. dotyczący zgody na wycinkę 21 szt. drzew, uzupełniony  

w dniu 10 kwietnia 2025 r. o dodatkowe 4 szt. drzew oraz modyfikację w zakresie  

5 szt. drzew znajdujących się na działce nr 184/1 i 184/2 obręb 3, miasta Wieluń   

– kontynuacja spawy z XXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia  

31 stycznia 2025 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt. 
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Pkt 23 

Zapoznanie z pismem Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie 

zorganizowania Internatu Technikum w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Dyrektora Zespołu Szkół  

nr 1 w Wieluniu w sprawie zorganizowania Internatu Technikum w Zespole Szkół  

nr 1 w Wieluniu. 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt. 

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie określenia kryteriów rekrutacji  

do Internatu Technikum w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu wraz z liczbą punktów oraz 

określeniem dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Bożenę 

Krej – naczelnik Wydziału Edukacji oraz udzielił głosu Pan wicestaroście. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy kryteria 

zabezpieczają dzieci, które obecnie są w Bursie. 

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji odpowiedziała,  

że przedstawione kryteria są dla dzieci, które będą się starć o miejsce. Dodała,  

że dzieci, które przejdą z Bursy mają zapewnione miejsca, a jest duża szansa,  

że będą wolne miejsca. Nadmieniła, że rozmawiała z Panią dyrektor ZS nr 1,  
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że może uda się wygospodarować w jednym pomieszczeniu dwa miejsca, wtedy 

jeżeli będzie więcej chętnych niż miejsc, konieczne jest zastosowanie kryteriów. 

Podkreśliła, że pierwsza część projektu wynika z ustawy, natomiast pozostałe 

kryteria były konsultowane z dwoma dyrektorami. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że chciał się 

upewnić żeby nie było żadnych wątpliwości w tym temacie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nigdzie nie 

zostało wskazane, że umowa jest o Internacie Technikum w Zespole Szkół nr 1  

w Wieluniu i mogą być tu rekrutowane osoba z innych szkół. 

Pani Bożena Krej – naczelnik wydziału Edukacji powiedziała, że w prawie 

oświatowym jest mowa o tym, że są stosowane przepisy artykuły 145, jeżeli jest 

większa liczba kandydatów, natomiast w artykule 106 jest mowa o tym, że dyrektor 

rekrutuje dzieci do Internatu, ale jeżeli są wolne miejsca mogą być przyjmowane 

dzieci z innych szkół. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że pierwszeństwo mają uczniowie z Zespołu Szkół nr 1. 

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji potwierdziła i podkreśliła, 

że wynika to z prawa oświatowego i w tym projekcie uchwały nie mogą być takie 

zapisy. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, co w przypadku 

jeżeli w momencie krytycznym, będzie brakować miejsc, jakieś osoby będą miały  

tę samą liczbę punktów uzyskanych na podstawie kryterium, czy jest przewidziane 

jakieś rozwiązanie. 

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji odpowiedziała,  

że w pierwszej kolejności są przewidziane kryteria, następnie brane są pod uwagę 

daty wpływu wniosków. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że może 

byłoby zasadne wprowadzenie punktacji za odległość od miejsca zamieszkania,  

na przykład za odległość między 20 a 30 km – 2 punkty, między 30 a 40 km 3 punkty 

itd.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest takie 

kryterium 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że byłoby  

to kryterium, które dawałoby szanse osobom dalej mieszkającym, a obecne stanowi 
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powyżej 25 kilometrów i osoba która mieszka 27 kilometrów albo 50 kilometrów mają 

te sama liczbę punktów. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu dodał, że nie ma przedziału 

odległości. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu dodał, żeby wprowadzić 

stopnie. 

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji powiedziała, że podczas 

przygotowania projektu uchwały konsultowała go zarówno z dyrektor Bursy 

Międzyszkolnej jak i z dyrektor Zespołu Szkół nr 1, jedna nie miała żadnych uwag, 

druga dodała jednio kryterium i na tej podstawie przygotowano projekt.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, by w tym 

przeprowadzić rekrutację na podstawie tych kryteriów, a jak będą jakieś wnioski,  

to w przyszłym roku nastąpi ich zmiana.  

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji odpowiedziała, że zawsze 

można przygotować projekt zmiany uchwały. Dodała, że okaże się też jak 

przebiegnie sam nabór do Internatu.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

by zostawić w tym roku zapisy, które znajdują się w projekcie uchwały. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że Pan wicestarosta 

wspomniał mu o konieczności pomalowania pokoi w Internacie i potrzebne są środki. 

Zapytał, czy będą inne dodatkowe koszty, ma nadzieje, że meble i inne wyposażenie 

zostanie przeniesione z Bursy do Internatu. 

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji odpowiedziała,  

że to wszystko jest, ale będzie remont łazienki. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że mogą ją 

wykonać uczniowie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że uczniowie 

również będą malować pokoje tylko farbę trzeba kupić. 

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału edukacji dodał, że będą potrzebne 

środki na materiały.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 331/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do Internatu Technikum w Zespole Szkół  

nr 1 w Wieluniu wraz z liczbą punktów oraz określeniem dokumentów  niezbędnych 

do ich potwierdzenia (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 331/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, kiedy rusza 

nabór. 

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji odpowiedziała, że będą 

ustalone terminu, najpierw wpływu wniosku, a to będzie odbywać się w lipcu  

i uchwała już na pewno będzie opublikowana. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy uczniowie będą 

już wtedy wiedzieć, czy dostali się do szkół.  

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji potwierdziła. Dodała,  

że kwestie dotyczące terminu są w decyzji dyrektor Zespołu Szkół nr 1  

w porozumieniu ze Starostwem.  

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2024 – temat 

sesyjny. 

 

 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu stwierdził, że jeśli mowa  

o kwestiach budżetowych to dochody wykonane na poziomie ponad 100% a wydatki 

poniżej 100%, wiec finanse prowadzone prawidłowe, ukłon w stronę Pana skarbnika.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 332/25  w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie 

Powiatu Wieluńskiego za rok 2024 – temat sesyjny (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 332/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie Regulaminu 

Organizacyjnego Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitała Pana 

Sławomira Kaftana – dyrektora Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu 

oraz poprosił o wprowadzenie do sprawy. 

Pan Sławomir Kaftan – dyrektor PCUW w Wieluniu omówił przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 333/25 w sprawie Regulaminu organizacyjnego Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 333/25 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 27 
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Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana 

Dariusza Ceglarskiego złożony na XV sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu  

28 kwietnia 2025 r. w sprawie przygotowania tekstu jednolitego Statutu Powiatowego 

Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że został przygotowany projekt odpowiedzi do Pana radnego oraz poprosił Pana 

dyrektora o przedstawienie sprawy. 

Pan Sławomir Kaftan – dyrektor PCUW w Wieluniu przedstawił 

przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu odpowiedzi 

na  wniosek radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Dariusza Ceglarskiego  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi na wniosek radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Dariusza 

Ceglarskiego złożony na XV sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu  

28 kwietnia 2025 r. w sprawie przygotowania tekstu jednolitego Statutu Powiatowego 

Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 28 

Rozpatrzenie prośby Zarządu jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Osjakowie  

w sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie na nowym sztandarze jednostki  

– na jego rewersie herbu Powiatu Wieluńskiego. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem prośby 
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Zarządu jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Osjakowie w przedmiotowej 

sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył prośbę Zarządu jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Osjakowie  

w sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie na nowym sztandarze jednostki  

– na jego rewersie herbu Powiatu Wieluńskiego (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 29 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy zmniejszenie 

wartości inwestycji w Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie (DPS w Skrzynnie),  

to mowa jest o systemie jednego klucza. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pracownicy 

DPS-u musza dokonać zadań, czyli remontu wentylacji i są one w ramach wydatków 

bieżących nie inwestycyjnych dlatego jest przeznaczone na to 150 tys. zł, co zostało 

zaoszczędzone w zeszłym roku i jest likwidowane 55 tys. zł z inwestycji dotyczącej 

systemu jednego klucza i te środki zostaną przekazane do paragrafu 4.270 „zakup 

usług remontowych’’ i z tych środków zostanie wykonane to zadanie. Dodał,  

że do DPS-u są jeszcze przeznaczone 236 980 zł na przebudowę budynku.  
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Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał o kwotę 45 tys. zł 

przeznaczona na Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w  Gromadzicach,  

na co będzie przeznaczona. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że zgodnie  

z wnioskiem Pani dyrektor na modernizację łazienki i pracownie techniczną. Dodał, 

że zostało wprowadzone zadanie w projekcie niniejszej uchwały pn.; „technik 

organizacji turystyki; i jest to kwota prawie 800 tys. zł, umowa jest podpisana, ale jest 

zagrożenie, że ta klasa się nie utworzy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w rocznikach 

już uczęszczających do szkoły jest ten kierunek, ale istnieje małe 

prawdopodobieństwo, że w tym roku się ta klasa utworzy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeśli nie spełni 

się kryteriów…Dodał, że do Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu dokładane  

są środki na uzupełnienie braku około 45 tys. zł, ale zwiększane są dochody o kwotę 

11,5 tys. zł, więc sumując to przeznaczany kwotę około 30 tys. zł.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 334/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 334/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 30 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025-2036. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 335/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2025-2036 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 335/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 31 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w dniu 27 maja o godzinie 8.00 jest Msza Święta z okazji Dnia Samorządu 

Terytorialnego w kościele Bożego Ciała, zbiorka o 7.45. 

 

Pkt 32 

Wolne wnioski. 

 

 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zgłosił wniosek o wykonanie 

bramy przejazdowej z drugiej strony budynku Starostwa Powiatowego w Wieluniu. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, ze trwają 

prace nad wykonaniem tej bramy by można było awaryjnie przejechać.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że powinien być 

wjazd oraz wyjazd. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trwają 

prace. Zapytał, czy ktoś jeszcze chce zgłosić wnioski. Nikt się nie zgłosił.  

 

 

Pkt 33 

Zamknięcie XXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku, 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XXXIV posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

           Dorota Urbanek 

Referent  


